
2. Spørgetid (2012-56295)
Under dette punkt har alle taleret. Borgere kan frit møde frem og komme med indspark til 
Vesterbro Lokaludvalg, bede Lokaludvalget om hjælp til en sag, spørge til råds, kritisere en 
lokaludvalgsbeslutning osv.

bilag

Vesterbro Lokaludvalgs beslutning den 26.04.2012

En borger, Thomas, der bor i Viktoriagade og har børn på Gasværksvejens skole mødte op. Han 
fremlagde at der blandt en del forældre er den holdning, at Gasværksvejens skole er en god skole, 
men der er megen bekymring over trafikken omkring skolen, særlig den markante stigning i 
trafikken, der er på Gasværksvej. Der har været planer om sikker skolevej i rigtig mange år, som 
gang på gang er blevet udskudt. Forældregruppen har lavet et website: sikker-skolevej.dk, hvor 
forældrene prøver at oplyse om sagen, og kommer med forslag til trafikale forbedringer. Der skal 
sikres et godt og sundt miljø omkring skolen og børnene. Det er først nu, at børnene på skolen når en 
alder, hvor de selv kan gå til og fra skolen - men det kan de ikke på grund af al den meget trafik i 
området. Der er således fysiske problemer pga al trafikken, men faktisk også frygt for store 
problemer ifht. partikelforurening i skolegården, der ligger helt ud til gaden. Også metrobyggeriet 
gør, at der er rigtig meget lastbiltrafik. Forældrene vil gerne have lokaludvalgets hjælp til at måle 
partikelforureningen dernede. Københavns Kommune henviser til Danmarks Miljøundersøgelser og 
det koster noget...
Lokaludvalget arbejder allerede med sagen som et projekt i bydelsplan 2012, og tilkendegav en stor 
velvilje i forhold til at indgå i et samarbejde med forældregruppen.




